

价值工程

目 录

2011年4月上旬刊(总第234期/第30卷)
1982年创刊 2011年4月8日出版

中国价值工程学会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名誉顾问:袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功
编委会主任:黄锦奎
封面刊名题字:袁宝华

主管单位:
河北省科学技术协会
主办单位:
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编:邵明信
总 编:高志彪
副总编:王乃静 沈岐平 宋辉 安景文
总编室:马慧霞 师瑞
电 话:0311-87024742

编辑部:马云巧 田彦 范文 丛林 张崇 刘希
任海涛 杨莹莹 孟慧玲 张迎黎 司义凤
吕光辉 张立芳 苗运强 张新颖 苏媛月
焦建明 杨 丽 周 超

电 话:0311-83020178 传 真:0311-87024742

投稿邮箱:vezzsrbj@163.com

网 址:www.vezzs.com

责任编辑:高生明

封面设计:王金军

版面设计:韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号:CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号:ISSN 1006-4311

国内邮发代号:18-2

国内订阅:全国各地邮局

国内发行:河北省报刊发行局

国外发行:中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证:(石市)1301024D00032

印 刷:廊坊市市长岭印刷厂

编辑出版单位:价值工程杂志社

社 址:石家庄市槐安西路88号卓达
物业楼 A501 室

邮 编:050091

国内定价:30.00元人民币

海外定价:30.00美元

商务运营:石家庄冀发文化传媒有限公司

* 价值与创新 *

- 开展多媒体网络化教学,推动创新教育进程 张萍等(1)
生活饮用水的水价中不应包含水资源费 张新俊(3)
试论新时期高职学生思想教育方法的创新 李建国(5)
现代企业自主创新与税制激励:问题与出路 倪国锋(6)
浅谈大学英语教学的创新 付小达等(8)
基于创新性教学模式之电工电子学实习改革与实践 郝宁盾等(9)

* 供应链·价值链 *

- 基于GNNM(1.1)模型的货运量及货运周转量预测 陈皓等(10)
永州地区物流现状及发展研究 张中文等(12)

* 工业工程 *

- 喷油泵试验台量油方法的改进研究 戴俊等(13)
机械加工工艺方案的技术经济分析及应用 赵竹青(14)
长株潭衡新型工业化走廊的必要性分析 王成云(16)
遗传算法在异步电动机直接转矩控制系统中的应用 王鹏云(17)
煤矿机械常见液压故障的诊断与维修 赵蔚贤(19)
浅谈LED灯与传统高压钠灯综合性能优劣 沈志伟(21)
郑西客运专线变电所综合自动化系统研究 张刚毅(22)
利93区块钻探技术 李文倩(23)
川西中浅层气藏压裂中水相圈闭伤害及预防 张家由等(24)
浅谈提高薄壁零件加工精度的工艺方法 淡书桥等(25)
水源热泵节能控制系统的设计 胡晓波等(26)
基于简易的平均切削力模型的进给速度优化程序 郑喜朝(28)
行星式研磨抛光机的设备改造设计 武大柱等(29)
交流异步电动机变频调速应用 季政(30)
浅议汽车怠速不稳故障诊断与维修 李俊杰(31)
汽车使用与维修对技术状况的影响分析 邹亚强(32)
浅议确定石油管道工程预算中其他费用 李冲等(33)
空气潜孔锤跟管取心钻进规程研究 辛喜胜(34)
整体叶轮的加工工艺 蒋丽(35)
论机械设备的检测与误差原因 贺东波(36)
浅谈电力电子器件的发展 闵望(37)
提高发动机曲轴主轴颈维修质量的几点看法 陈东锋(38)

* 现代营销 *

- 海洋文化对海陆旅游联动发展的启示 樊丽萍(39)
如何发挥信息分析在营销中的作用 李晓峰(41)

* 价值工程 *

- 价值工程理论在水稻抛秧机研制上的应用 王彦(42)

* 工程与质量 *

- 新疆中小型水库除险加固中存在的工程地质问题 曹玉勤(43)
浅谈人民防空工程造价控制 孙长凤(44)
工程项目在建设过程中的造价控制 马晓云(46)
加强水利工程建设中工程质量的控制管理浅谈 王宇(47)
工程建设项目施工质量控制对策研究 张长友等(48)
公路路基的施工质量控制 王德新(50)

* 建筑与施工 *

- 新型防水技术——膨润土防水毯(GCL)在地铁工程地下水中的应用 陈海东(51)
地表建筑下伏老采空区注浆利用效果分析 李通等(53)
陕西渭北旱塬地坑式窑洞成因初探 赵乐飞(54)
基于超声-回弹法混凝土强度测定研究 郭臻等(55)
浅谈提高市政排水管网效能的几个方面 张向荣(56)
我国高速公路软基沉降监测方法 张芳(57)
生态水库研究及建设东风西沙生态水库探讨 李璐(58)
浅谈建筑沥青防水层的施工 肖燕飞(59)
论施工现场管理与成本控制 李明明(61)
京沪高铁大跨度钢箱拱桥转体施工控制分析 贾建平(62)
湿陷性黄土湿陷机理及地基处理措施探讨 焦增荣(63)
浅谈发展地域性民居建筑的必要性 王仁君(65)
浅谈沥青路面施工 杨永红等(66)
浅谈水利水电工程概预算的编制与应用 刘伟等(67)
浅析建筑形态中的光元素 马长明(68)
一起工程施工合同纠纷案对项目管理的启示 孙正才等(69)
淤泥软土地基处理探析 柴玉军(70)

建筑节能与工程造价管理研究	王忠辉(71)	开放存取资源及国际联机系统在科技查新中的功能分析	张柏秋等(159)
隧道简支拱桥设计	张华军(73)	CAD 快速绘制电路图的方法和技巧	郭平等(161)
桥面铺装典型病害成因及其防治措施	吕志微(74)	画出来的生命	高博等(163)
基于球形孔扩张理论的压扩支盘桩挤密效应分析	朱炳强等(75)	浅析计算机辅助管理系统的开发	刘内美(164)
深基坑开挖与支护设计施工的重点分析	杨崎等(76)	浅谈 10kV 配电网络短路电流实用计算及应用	黄茜(165)
论小户型住宅室内装饰设计	杨丹丹(77)	智能预付电费电表	宋百平等(166)
浅谈固定总价合同	周泽骏(78)	自相关与阻尼比扰动混沌系统结合的检测方法	代慧等(167)
浅谈混凝土的搅拌与运输	谭臣义等(80)	用计算机应用软件分析课程改革的有效性	田春尧(169)
论钢结构住宅施工	刘士河(81)	局域网安全策略研究	王泓霖(170)
园林施工企业财务核算的几点思考	刘红辉(83)	电子政务建设国内外现状及趋势	卢保中(171)
聚苯板外墙外保温系统的构造与施工	侯丽莉(84)	CDMA2000 1X 网络优化中的掉话故障分析和解决	王浩等(172)
软弱围岩隧道长锚杆支护作用模拟分析	陈蓓(85)	CORS 系统和传统测量方式在城市部件普查工作中的比较	马书勇等(174)
对电力厂房钢筋混凝土结构加固的相关探讨	侯国松(87)	无纸化考试的应用现状及前景分析	乔剑涛(176)
浅析研发中心设计	杨丽等(88)	浅谈有线电视网络系统防雷接地	丁德辉(177)
浅谈公路项目责任成本测算	李海峰(89)	超大型 Oracle 数据库的基础设计和优化设计	张舒(178)
我国公路桥梁的现存问题及解决措施	王立平等(90)	PCTran/API1000 核电站仿真软件的改进	李德义等(179)
真空注浆在预应力空心板梁结构中的应用	向军(91)	* 理论与实践 *	
从汶川地震谈建筑结构设计	陈雄光(92)	陕西黄河湿地生态问题及保护初探	曹黎明等(180)
浅析智能化建筑与建筑电气	吴建新(93)	西安城市竞争力的问题分析	关娜(181)
运行中既有变电站改扩建施工问题的探讨	徐辉(94)	减量训练和停训对大鼠坐骨神经超微结构的影响	李晓红(183)
* 企业管理 *		艺术视角下的安塞腰鼓表演艺术分类	加金轮等(184)
乡村旅游社区居民旅游影响感知与参与行为研究	范轶琳(95)	球墨铸铁组织与性能关系的探讨	张博等(186)
东阳木雕产业化发展的着眼点在于人才培养	金梅珍等(97)	辽宁省省级开发区土地评价指标体系与理想值确定研究	冯仁德等(187)
长沙低碳酒店初探	曾丽婷(99)	多孔介质反应器中甲烷预混气体燃烧火焰传播特性研究	位纯知(189)
论我国中小企业人力资源管理内部环境的建设和优化	李素英等(100)	赛车快速维修在装备战场应急维修中应用研究	强波等(190)
企业社会责任与商业伦理	文逢博等(102)	论南拳拳架与劲力的训练方法	张云生(192)
基于适宜度的我国林业加工企业信息化综合评价模型的构建	陈玮等(103)	试谈展示空间情感化表达与信息传递的效率	李静等(193)
关于燃气企业增值税转型问题的解读	费松龄(106)	超声检查在急诊中的应用	吴亚玲等(194)
基于平衡计分卡的煤炭企业绩效评价研究	王景波等(107)	碘造影剂副反应的防治	田丽霞等(195)
加大我国企业信息化力度提升企业软实力	施亚蒂(109)	综合治疗方案在中晚期宫颈癌中的应用	程正红等(196)
企业信息主要安全风险分析及应对策略探讨	叶润华(110)	甲烷氯化物有机废水处理技术及应用	杨兴学(197)
中小企业财务软件服务营销策略	赵建(113)	TiO ₂ 光催化在水处理中的应用	毛娜(198)
债务期限结构的理论研究综述	施金龙等(114)	三阶群速度色散和初始啁啾对超高斯脉冲传输的影响	叶坤鹏等(199)
浅谈预算管理在铁路企业发展中的重要性	杨华(116)	固原市节水灌溉建设存在的主要问题及解决措施	郭廷荣(201)
企业会计信息系统的的历史问题及防范措施探讨	康莉等(117)	岩巷掘进机常见故障及维护	张丽君(202)
浅议确定大客户关系管理中的对策	赵昱如(119)	PDCA 循环工作法在后方军械仓库军事训练科学化中的应用	李贞新等(203)
关于铁路施工项目劳务分包及劳动用工营业税问题的研究	孙正才(120)	浅谈高校图书馆“附盘书刊”的管理	郑涛(205)
探索采油厂 HSE 监督管理模式	于传滨(121)	乌鲁木齐市甘泉堡工业区规划建设与生态环境和谐性研究	李万娟等(206)
谈谈二板市场	元世娇(122)	苗木密度对刺槐苗木质量的影响初析	樊健明等(207)
关于医院人事档案管理的几点思考	邢长江(123)	* 教育与培训 *	
论影响企业战略发展的相关要素	胡廷东(124)	微生物学实验教学新模式—显微数码互动系统的应用	张莉等(208)
* 财经金融 *		浅析高职电子信息类专业实践教学存在的问题与对策	谢静(209)
价格因素对我国地区能源强度的影响	袁梁(125)	音乐教学中的德育渗透	陆萍(211)
投资者情绪对封闭式基金折价的影响研究述评	薛晶等(126)	浅谈“问题解决”在初中数学教学中的作用及意义	魏晓华(212)
金融系统脆弱性的生成机制研究	吴桐等(128)	高校辅导员胜任力模型研究	陈月璇等(213)
金融市场中过度自信研究综述	杨秀芝(130)	浅谈 EDA 技术在电工电子教学中的应用	马艳(216)
资源型城市接续主导产业的选择与研究	马颖等(132)	中等职业学校礼仪教育的思考	林育真(217)
基于波特钻石理论的秦皇岛市旅游业竞争优势分析	徐舒(133)	食品安全与质量控制技术课程的工学结合改革浅谈	魏强华(219)
浅议跨国公司境外资金管理	尹艳芳(135)	区域体育校本课程开发中引入体育非物质文化遗产的探究	吴贻晖(220)
联盟合作关系中的信任及其规制效果的理论分析	蔡继荣(137)	广西高职院校管理复合型人才培养模式	冯钟宁等(221)
房地产投资基金投资项目财务监管问题探讨	吴春明(139)	陕西省中学体育经费现状研究	刘彩玲(223)
我国证券投资基金资产组合管理合理性的实证研究	魏凯等(141)	《计算机应用基础》课程的改革	黄蓝会(224)
高校固定资产管理研究	王宏伟(142)	专科医学英语教学手段的探索与应用	杨希等(225)
低碳经济与我国产业结构调整研究	康玉泉等(143)	延安时期陕甘宁边区的体育事业对阳光体育的启示	薛振东等(226)
* 信息技术 *		以职业技能竞赛引领专业建设和教学改革的探索与实践	刘克旺(227)
全站仪智能化在土地测量中的应用	王霞(145)	从亿万学生阳光体育运动看高校体育教育	冯锦华等(228)
基于 B/S 的乐高 NXT 中文固件系统的研究及实现	李卫红(146)	利用体育的心理影响优势培养学生良好的心理素质研究	王俊峰(230)
虚与实的和谐——论网页设计留白	张统宣(148)	运用电教手段优化竞技健美操专业教学	赵静(231)
基于宏程序的行切模块化设计	胡光明(149)	实训教学环境建设的探讨	李维坚等(232)
基于单片机的智能防雨帘控制系统	马泽文等(151)		
位置相关信息服务中一种基于价值的数据库预取方法	王盛明等(152)		
基于移动 GIS 的成都旅游信息查询系统的设计与实现	肖雨茜等(153)		
麻栗坝水库水情自动测报系统及优化	王莹等(154)		
信息时代背景下对动画概念的研究	闫明(156)		
光伏系统 MPPT 控制方法研究	钱嘉怡等(157)		

公共政策视野下的高等职业教育实训基地建设与思考	虞峰(234)	延安中学阳光体育开展现状与分析	卢志瑾等(283)
二元函数微分学两个定理的推广	孔祥凤(236)	民营医院医疗虚拟团队整体的质量协调机制研究	谢宜学等(284)
高职教材《AutoCAD2008 工程制图与实训》编写与创新	孙筱(237)	浅议少数民族学校外文资料室的建设与特色	邵建斌(286)
关于单科院校发展的思考	谭满益等(238)	关于高职类城市轨道交通运营管理专业人才培养的一点思考	徐虎(287)
对制约陕西省优秀田径运动员运动寿命的训练学因素反思与构建	聂晓东(240)	高职物流管理专业实践教学方式的研究	崔亚琼(288)
应用性本科院校学生语言文字表达能力缺失的问题及对策	单青等(241)	职业院校如何针对不同年级学生开展系列化教育	宋广侠等(289)
对高等职业教育师资队伍成长机制的思考	马军强(242)	浅议高职院校的市场营销教学改革	肖江艳(291)
校企合作开展职业技能鉴定,推进高职课程改革	孟永辉(244)	基于BP算法的高校领导伦理能力测评研究	陈晓君(292)
浅析我国普通高等教育存在的若干问题	邱友良(245)	研究生与本科生德育工作衔接的系统论研究	王永波等(294)
陕南农民体育现状调查及发展对策研究	曾刚(247)	加强辅导员队伍建设,提高人才培养水平	陈鑫(296)
加强过程质量监控,提高高校英语专业本科毕业论文质量	周祥红(248)	浅析非言语指导在体育课堂教学中的有效作用	左海燕(297)
《前厅服务与管理》课程教学初探	卢常艳(249)	应届大学毕业生考研机会成本分析	杜京(298)
浅谈文化引导在大学英语教学中的意义	徐丽丽(251)	辩论在英语课堂中的实施	李圣恩(299)
高校管理人员管理策略研究	李志巧(252)	高校教务档案管理研究	张晚玲(301)
新生适应不良及应对策略几点认识	班梦姣等(253)	《电力电子变流技术》课程教学模式创新	马玉华(303)
体育锻炼与学生自尊发展关系的研究	赵柏林(254)	浅析非言语指导在体育课堂教学中的有效作用	左海燕(297)
第17-19届世界杯足球赛进球数量与时段的统计与分析	崔博(255)	基于支架式教学法的《仪器制造工艺学》课程建设与实践	国蓉等(304)
人力资源管理与高校体育教师激励机制初探	全祖馨(256)	借鉴企业文化精髓丰富学校文化的研究	多丹华(305)
大学生亚文化新探	孙新(258)	钳工模块教学模式的探讨	宋全胜(307)
高校学生公寓社会化模式、问题及其对策研究	王兴伯等(260)	"PBL"教学法在《单片机原理及应用》课程教学中的应用	杨宇祥等(308)
高职高专学报特色化办刊的实践与思考	刘军丽等(262)	论校长领导行为中人本管理	黄若林(309)
高中数学基本概念教学研究	板华强(263)	富有特色的职业教育理念 值得借鉴的素质教育方法	林峰(311)
《工程合同管理》课程教学方法与手段	任杰等(265)	以包容理念促进教育发展	庞辉(313)
西安体育学院排球普修课现状的分析与对策	孙梅(266)	摄像及时反馈教学法在田径技术课的实验研究	胡炜等(314)
当代大学生思想道德修养与法律意识的现状及应对措施的探讨	姚振超(268)	对新时期我国体育法制建设思考	任刚(315)
浅析多媒体教学的优劣和对策	刘巧平等(269)	浅谈加强大气环境保护法律建设	刘世朋等(317)
对中职学校《极限配合与技术测量基础》教学方法的探索	田泽兴(271)	论重视民事权益的保障是构建和谐社会的基石价值	吴发水(318)
谈高职楼宇电气施工技术课程实训教学	梁辰等(272)		
国际著名管理学类英语论文标题特征研究	谢韶亮(273)		
中学生厌学体育课诱因及对策的探讨	肖金香等(275)		
青年体育教师工作压力调查分析	崔立根(276)		
浅谈《单片机原理与接口技术》的教学	任士福(277)		
情景式教学在口腔医学教学中的应用	陈黄琴等(278)		
关于高校教师心理健康问题的研究综述	惠锦等(279)		
适应岗位需求,培养一专多能的复合型专业人才	孙惠芬(280)		
浅谈如何使用 PowerPoint 进行课件的开发	李晓燕(281)		

国家级核心期刊 (《价值工程》杂志约稿函)

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2010年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

* 栏目开设:

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职教探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

* 投稿须知:

- 1.应另列:与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
- 2.应另列:与中文相应的英文摘要和关键词。
- 3.基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
- 4."参考文献"若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报/刊年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
- 5.图、表应顺序编号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
- 6.文稿应执行法定计量单位。
- 7."作者简介",请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
- 8.为便于及时联系,请告知电话、电子信箱;并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
- 9.编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。
- 10.切忌一稿多投,三个月内未收到我刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

CONTENTS

Value Engineering

(VE) Monthly
Started in 1982

Proc. of the VE Committee
of Chinese Technoeconomics
Society (Chinese Society of
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee
of Chinese High Education
Society

Vol.30 4.a (Sum No.234)
Published in Apr. 8, 2011

Inscribed: Yuan Baohua

Honorary Adviser:

Yuan Baohua, Zhang Yanning,
Zhang Baoming, Su Ligong

Chairman of Editorial Board:

Huang Jinkui

Honorary Editor-in-Chief:

Gao Mingxin

Executive Editor-in-chief:

Gao Zhibiao

Vice Editor-in-Chief:

Wang Naijing, Shen Qiping,
Song Hui, An Jingwen

Chief Editor's Department:

Ma Huixia Shi Rui

Sponsor: Proc.the VE Committee,

China Institute of Technology and Economy

Editor: Editorial Team of VE

Publisher: Magazine Publishing

House of VE

Address: Room A501, Zhuoda Property House,

No.88 Huai'an Road

Tel: (0311) 83020178

E-mail: vezsjbj@163.com

Ads.Registration: 1301024D00032

Printed by: Lianmeng Printing
House, Shijiazhuang

Distributor: Shijiazhuang Post
Office

Subscriptions: Chinese Local
Post Office

Domestic Issue Code: 18-2

Domestic Single Price: ¥30.00

Overseas Single Price: \$ 30.00

Open Publishing

ISSN 1006-4311

CN 13-1085/N

VALUE & INNOVATION

- 1 Conducting Multimedia Network Teaching, Promoting the Process of Innovative Education Zhang Ping, *et al.*
3 The Price of Drinking Water Should Not Be Included in Water Resources Fee Zhang Xinjun
5 On Creativity in Methods or Techniques in Ideological Moulding Work towards Students in College in the New Phase of the Century Li Jianguo
6 Independent Innovation and Tax Incentives of Modern Enterprise: Problems and Solutions Ni Guofeng
8 Discussion on Innovation of English Teaching in Universities Fu Xiaoda, *et al.*
9 Reform and Practice of Electrical Engineering and Electronics Practice Based on Innovative Teaching Mode Hao Ningmei, *et al.*

SUPPLY CHAIN · VALUE CHAIN

- 10 Forecasts of Cargo and Freight Turnover Volume Based on GNNM(1.1) Model Chen Hao, *et al.*
12 Status and Development of the Logistics of Yongzhou Area Zhang Zhongwen, *et al.*

IE

- 13 The Development of Adopted-Mass-Mode Intelligent Measuring Fuel Device of Fuel Injection Pump Test Bench Dai Jun, *et al.*
14 Method and Application of the Technique Economic Analysis of the Craft Project in the Machine Processing Zhao Zhuqing
16 Analysis of the Necessity of Changzhutanheng New Industrial Corridor Wang Chengyun
17 Application of Genetic Algorithms in the Direct Torque Control System of Asynchronous Motor Wang Pengyun
19 Diagnosis and Repair of Hydraulic Fault of Coal Machinery Zhao Weixian
21 Advantages and Disadvantages of LED Light and the Traditional High Pressure Sodium Lamp in Performance Shen Zhiwei
22 Integrated Automation System of Transformer Substation in Zhengzhou-Xi'an Passenger Dedicated Line Zhang Gangyi
23 Drilling Technology of Li 93 Block Li Wenqian
24 The Damage and Prevention of the Water Blocking in the Fracture of the Low Permeability Middle and Shallow
Gas Reservoir of Western Sichuan Zhang Jiayou, *et al.*
25 Method of Improving the Processing Accuracy of Thin-walled Part Dan Shuqiao, *et al.*
26 Design of Energy-Saving Control System for Water Source Heat Pump Hu Xiaobo, *et al.*
28 Feed Rate Optimization Program Based on the Simple Average Cutting Force Model Zheng Xichao
29 Modification Design of Planetary Polishing Machine Wu Dazhu, *et al.*
30 Application of Frequency Conversion and Speed Regulation System of AC Induction Motor Ji Zheng
31 Discussion on Diagnosis and Maintenance of Unstable Idling of the Car Li Junjie
32 Influence of Vehicle Use and Maintenance on the Technical Situation Zou Yaqiang
33 To Determine the Other Costs in the Pre-settlement of Oil Pipeline Project Li Chong, *et al.*
34 Procedures Research on DTH Hammer and Core Drilling with Casing Xin Xisheng
35 Processing Technology of Integral Impeller Jiang Li
36 Machinery and Equipment Testing and Causes of Error He Dongbo
37 Discussion on the Development of Power Electronic Devices Min Wang
38 Views on Improving the Maintenance Quality of Crankshaft Spindle Neck of Engine Chen Dongfeng

MODERN MARKETING

- 39 Inspiration of Marine Cultural to Joint Development of Land and Sea Travel Fan Liping
41 How to Play the Role of Information Analysis in Marketing Li Xiaofeng

VE

- 42 Application of Value Engineering Theory in the Development of the Rice Throwing Machine Wang Yan

ENGINEERING & QUALITY

- 43 Engineering-geological Issue about the Small and Medium-sized Reservoirs' Reinforcement in Xinjiang Cao Yuqin
44 Discussion on Cost Control of Civil Air Defense Project Sun Changfeng
46 Construction Cost Control in Process of Building Ma Xiaoyun
47 To Strengthen the Quality Control and Management in the Construction of Water Conservancy Project Wang Yu
48 The Research of the Countermeasures to the Construction Quality Control of the Engineering Projects Zhang Changyou, *et al.*
50 Construction Quality Control of Roadbed Wang Dexin

BUILDING & CONSTRUCTION

- 51 Application of New Waterproof Technology: Bentonite Waterproof Blanket(GCL) in the Waterproofing Project of Subway Underground Chen Haidong
53 Effect of Grouting and Use in old Mined-out Area of Surface Construction Li Tong, *et al.*
54 Discussion on the Causes of Pit Cave in Weibei Plateau of Shaanxi Zhao Lefei
55 Measurement of Concrete Strength Based on Ultrasound-Resilience Method Guo Zhen, *et al.*
56 Discussion on Several Aspects of Improving the Performance of Municipal Drainage Net Zhang Xiangrong

57 Monitoring Method of Soft Ground Settlement of China's Freeway Zhang Fang
 58 Research on Ecological Reservoir and the Construction of Dongfengqisha Ecological Reservoir Li Lu
 59 The Construction of Asphalt Waterproof Layer of Building Xiao Yanfei
 61 Discussion on the Construction Site Management and Cost Control Li Mingming
 62 Construction Control Analysis of the Beijing-Shanghai High Iron Long-span Steel Box Arch Bridge Swivel Jia Jianping
 63 Collapsible Mechanism of Collapsibility Farmland and Measures of Foundation Treatment Jiao Zengrong
 65 Discussion on the Necessity about the Development of Regional Residential Building Wang Renjun
 66 Discussion on Asphalt Pavement Construction Yang Yonghong, *et al.*
 67 Preparation and Application of Budgetary Estimation of Water Resources and Hydropower Engineering Liu Wei, *et al.*
 68 The Light Elements in the Architectural Form Ma Changming
 69 The Inspiration of Construction Contract Dispute Case to Project Management Sun Zhengcai, *et al.*
 70 Processing of Silt Soft Soil Foundation Chai Yujun
 71 Study of Building Energy-saving and Cost Management of Project Wang Zhonghui
 73 Design of the Simple Tunnel Invert Trestle Zhang Huajun
 74 Causes of Typical Disease of Bridge Deck Pavement and Preventive Measures Lv Zhiwei
 75 Analysis of Pressure Compaction Branch Pile Effect Based on Spherical Cavity Expansion Theory Zhu Bingqiang, *et al.*
 76 Main Point Analysis of Deep Foundation Excavation and Support Design and Construction Yang Qi, *et al.*
 77 Discussion on Indoor Decorative Design of Small Units Yang Dandan
 78 Discussion on the Fixed-price Contract Zhou Zejun
 80 Mixing and Transport of Concrete Tan Chenyi, *et al.*
 81 Construction of Steel Structure House Liu Shihe
 83 Reflections on Financial Accounting of Garden Construction Enterprise Liu Honghui
 84 Structure and Construction of External Thermal Insulation System of Polystyrene Board Hou Lili
 85 Model Analysis of Mechanism of Long Bolt in Soft Surrounding Rock Tunnel Chen Bei
 87 Reinforcement of Reinforced Concrete Structure of Power Plant Hou Guosong
 88 Analysis on the Design of a R & D Center Yang Li, *et al.*
 89 Discussion on Estimation of Responsibility Cost of Highway Projects Li Haifeng
 90 Existing Problems of Highway Bridges and the Solutions Wang Liping, *et al.*
 91 Application of Vacuum Grouting in Prestressed Hollow Beam Structure Xiang Jun
 92 Design of Building Structures from Wenchuan Earthquake Chen Xiongguang
 93 Analysis of Intelligent Building and Building Electricity Wu Jianxin
 94 Expansion and Rebuild of Existing Substation and Distribution Station While Running Xu Hui

ENTERPRISE MANAGEMENT

95 Research on the Relationship between Residents' Perceptions on Rural Tourism Impact and Participation Behaviors Fan Yilin
 97 The Focus of Industrial Development of Dongyang Wood Carving is Personnel Training Jin Meizhen, *et al.*
 99 Discussion on Low-carbon Hotels of Changsha Zeng Liting
 100 Construction and Optimization of the Internal Environment of Human Resource Management in China's SMEs Li Suying, *et al.*
 102 Social Responsibility and Business Ethics of Corporate Wen Fengbo, *et al.*
 103 China's Forestry-based Suitability Evaluation Model of Enterprise Informatization Processing Based on the Suitability Chen Wei, *et al.*
 106 The Interpretation of Value-added Tax in Gas Company Fei Songling
 107 The Coal Enterprise's Performance Measure Based on the Balanced Scorecard Wang Jingbo, *et al.*
 109 Increasing the Intensity of Enterprise Informatization and Enhancing Soft Power of Corporate Shi Yadi
 110 Analysis of Primary Security Risk of Enterprise Information and the Countermeasures Ye Runhua
 113 Service Marketing Strategy of Financial Software in Small and Medium Enterprise Zhao Jian
 114 Summaries of the Theoretical Research for the Debt Maturity Structure Shi Jinlong, *et al.*
 116 The Importance of Budget Management in the Development of Railway Enterprise Yang Hua
 117 Discussion on Security Problem of Accounting Information System and Preventive Measures Kang Li, *et al.*
 119 Strategy to Determine the Relationship Management of Great Customer Zhao Yuru
 120 Research on Subcontractors and Business Tax of Labor and Employment about Railway Construction Project Sun Zhengcai
 121 Exploration of the Management Mode of HSE Supervision in Oil Production Plant Yu Chuanbin
 122 Discussion on the Second Board Market Yuan Shijiao
 123 Reflections on Personnel Files Management in Hospital Xing Changjiang
 124 Research on Influencing Factors of Corporate Strategic Management Hu Tingdong

FINANCE&ECONOMICS

125 Study on the Price Factors on the Intensity of Our Regional Energy Yuan Liang
 126 Review on the Impact of Investor's Sentiment on the Closed-end Fund Discount Xue Jing, *et al.*
 128 The Generation Mechanism of Financial System Fragility Wu Tong, *et al.*
 130 An Literature Review of Overconfidence in Finance Yang Xiuzhi
 132 Study on Selection of the Substituted Leading Industries of Resources-based Cities Ma Ying, *et al.*
 133 Analyzing the Comparative Advantages of Qinhuangdao City Tourism Industry Based on Porter's Diamond Theory Xu Shu
 135 Analysis of the Management of Foreign Funds of Multinational Corporations Yin Yanfang
 137 The Trust in Alliances and Cooperative Relations and Theoretical Analysis of Its Regulation Results Cai Jirong
 139 Financial Supervision of Real Estate Investment Fund Wu Chunyue
 141 Research on the Management of Portfolio Construction of Security Investment Fund Wei Kai, *et al.*
 142 Management of Fixed Assets in Colleges and Universities Wang Hongwei
 143 Research on Adjustment of Industrial Structure through Low Carbon Economy Kang Yuquan, *et al.*

IT

145 Application of Intelligentization of Electronic Total Station in Measurements of the Land Wang Xia
 146 Research and Implementation of Chinese Firmware System of LEGO NXT Based on B/S Li Weihong
 148 Virtual and Actual Harmony: The Intentional Blank Space of Web Design Zhang Tongxuan

CONTENTS

149 Modular Programming about Line Milling Road Based on Macro Program	Hu Guangming
151 Intelligent Rainproof Curtain Control System Based on SCM	Ma Zewen, <i>et al.</i>
152 Value-based Method of Data Prefetching in Position-dependent Information Services	Wang Shengming, <i>et al.</i>
153 Design and Implementation of the Tourism Information Inquiry System in Chengdu City Based on Mobile GIS	Xiao Yuqian, <i>et al.</i>
154 Automatic Forecasting System of Situation of Maliba Reservoir and Optimization	Wang Ying, <i>et al.</i>
156 The Research for Concept of Animation in Information Age	Yan Ming
157 Research on Maximum Power Point Tracking in Photovoltaic System	Qian Jiayi, <i>et al.</i>
159 Survey on Open Access Resources and Online Database in Sci-Tech Novelty Search	Zhang Baiqiu, <i>et al.</i>
161 The Methods and Skills of Circuit Drawing Rapidly by the CAD	Guo Ping, <i>et al.</i>
163 Life in Drawing	Gao Bo, <i>et al.</i>
164 Development of Computer-aided Management System	Liu Neimei
165 Discussion on Practical Calculation and Application of Short-circuit Current in 10kV Distribution Network	Huang Qian
166 The Intelligent Type Kilowatt-hour Meter Used for Advance Payment	Song Baiping, <i>et al.</i>
167 The Detecting Method of the Mix Detecting Systems Combined Auto-correlation Method with Disturbing the Damping Rate of Chaos Detection System	Dai Hui, <i>et al.</i>
169 Using Computer Applications Software to Analyze the Effectiveness of the Curriculum Reform	Tian Chunyao
170 LAN Security Policy Research	Wang Honglin
171 Status and Trends of E-government at Home and Abroad	Lu Baozhong
172 Analysis and Resolution of Dropped Calls in Optimization of CDMA2000 1X Network	Wang Hao, <i>et al.</i>
174 The Application of CORS and Traditional Measurement in Urban Components Census Work	Ma Shuyong, <i>et al.</i>
176 Application and Prospect of Paperless Examination	Qiao Jiantao
177 Grounding for Lightening of Network System of Cable Television	Ding Dehui
178 Basic Design and Optimization Design of Super-Oracle Data Base	Zhang Shu
179 The Improvement of the Distributed Training System for PCTran/API1000	Li Deyi, <i>et al.</i>

THEORIE&PRAXIS

180 Problems and Protection of Wetland Ecosystem of Yellow River in Shaanxi	Cao Liming, <i>et al.</i>
181 Analysis of the Urban Competitiveness of Xi'an	Guan Na
183 Effects of Taper and Detraining on the Ultra-structure of Rats' Sciatic Nerve	Li Xiaohong
184 Classification of Performing Arts of Waist Drum of Ansai from Art Perspective	Jia Jinlun, <i>et al.</i>
186 Study the Relation Between Microstructure and Mechanical Properties of Nodulizer Cast Iron	Zhang Bo, <i>et al.</i>
187 Determination of Land Evaluation System and Ideal Value in Provincial Development Zone of Liaoning	Feng Rende, <i>et al.</i>
189 Propagation Characteristics of Methane Premixed Gases Combustion Flame in Porous Inert Media Reactor	Wei Chunzhi
190 The Study on the Application of Pit-Stop in Battlefield Emergency Maintenance	Qiang Tao, <i>et al.</i>
192 Discussion on the Training Method of Posture and Power on Nanquan	Zhang Yunsheng
193 Efficiency of Point of Sale Presentation's Emotional Expression and Information Transfer	Li Jing, <i>et al.</i>
194 Experience Value of Ultrasonic Examination in Emergency Treatment	Wu Yaling, <i>et al.</i>
195 Preventive Treatment of Side Effect of Diodone Diodast	Tian Lixia, <i>et al.</i>
196 The Experience of Comprehensive Therapy Project in Advanced Cervix Cancer	Cheng Zhenghong, <i>et al.</i>
197 Treatment Technology of Organic Wastewater Containing Methane Chloride and Its Application	Yang Xingxue
198 The Application of TiO ₂ Photocatalytic Oxidation Technology in Water Treatment	Mao Na
199 Third Order Group Velocity Dispersion and Initial Chirp Impact on the Super-Gaussian Pulse Transmission	Ye Kunpeng, <i>et al.</i>
201 Main Issues of Construction of Water-saving Irrigation System and Measures in Guyuan	Guo Tingrong
202 Common Failure and Maintenance of Stone Head Boring Machine	Zhang Lijun
203 Application of PDCA Circling Method in Scientific Military Training Management of Rear Ordnance Depot	Li Zhenxin, <i>et al.</i>
205 Management of Books and Periodicals with Additional Plate in College Library	Zheng Tao
206 Study on the Harmoniousness of Planning Construction and Eco-Environment in Ganquanpu Industry Zone	Li Wanjuan, <i>et al.</i>
207 Impact of Degree of Stocking on Robinia Pseudoacacia L. Seedling Quality	Fan Jianming, <i>et al.</i>

EDUCATION & TRAINING

208 A New Mode in Microbiology Experimental Teaching: the Application of Digital Microscope Mutual System	Zhang Li, <i>et al.</i>
209 Problems in Practice Teaching of Higher Vocational Electronic Information Major and Strategies	Xie Jing
211 Penetration of Moral Education in Music Teaching	Lu Ping
212 A Preliminary Study on Function and Significance Achieved in Problem-solving in Math Teaching in Middle School	Wei Xiaohua
213 The Research on the College Counselor Competence Model	Chen Yuxuan, <i>et al.</i>
216 Application of EDA Technology in Teaching of Electricity and Electronics	Ma Yan
217 The Thought on the Etiquette Education in Vocational School	Lin Yuzhen
219 Teaching Reform of Integrating Working and Learning in the Course "Food Safety and Quality Control"	Wei Qianghua
220 Introduce Sports Intangible Cultural Heritage into Regional Sports Based Curriculum Development	Wu Yihui
221 Training Pattern of Compound Talents for Guangxi Vocational Colleges	Feng Zhongming, <i>et al.</i>
223 A Survey for Funding Status of Middle School Physical Education in Shaanxi Province	Liu Cailing
224 Teaching Reform of "The Basic Knowledge of Computer Application"	Huang Lanhui
225 Exploration and Application of Teaching Method of Medical English in Junior College Education	Yang Xiang, <i>et al.</i>
226 Enlightenment of PE in Shaanxi-Gansu-Ningxia Border Region at Yan'an Period to Sunshine Sports	Xue Zhendong, <i>et al.</i>
227 Exploration and Practice on Professional Construction and Teaching Reform Led by Vocational Skills Competition	Liu Kewang
228 View about College Education from Sun Sports of the Hundreds of Millions of Students	Feng Jinhua, <i>et al.</i>
230 Using Psychological Effects of Sports to Train Students' Good Psychological Quality	Wang Junfeng
231 Improvement of Sports Aerobics Teaching by Electrical Audio-visual Aids	Zhao Jing
232 Suggestions on the Soft Environment Construction for Practice Teaching Education	Li Weijian, <i>et al.</i>
234 Consideration on Construction of Training Base of Higher Vocational Education from Public Policy	Yu Feng
236 Generalization of Two Theorem of Differential Calculus of Binary Function	Kong Xiangfeng
237 Materials Writing and Innovation of "AutoCAD2008 Engineering Drawing and Training" of Higher Vocational School	Sun Xiao

238 Thinking about Development of Single Subject Institutions	Tan Manyi, <i>et al.</i>
240 An Analysis of the Factors that Influence the Sport Life Expectancy of Athletes in Shaanxi	Nie Xiaodong
241 Missing of Language and Literature Skill in Professional Universities and Solution	Shan Qing, <i>et al.</i>
242 Ideas on the Faculty Growth System in Higher Vocational Education	Ma Junqiang
244 School-enterprise Cooperation in Vocational Skills Identification and Promoting Vocational Curriculum Reform	Meng Yonghui
245 Analysis of Problems Existing in the Normal College Education of China	Qiu Youliang
247 The Study on Investigation and Development Countermeasure of Farmers Sport in South Shaanxi	Zeng Gang
248 Strengthening Process Quality Monitoring to Improve Qualities of English Majors BA Theses at Universities	Zhou Xianghong
249 The Tentative Exploration of Teaching Invocation in the Course of "Front Office Service and Management"	Lu Changyan
251 Discussion on the Significance of Culture Guidance in College English Teaching	Xu Lili
252 Research on Manager's Management Strategies in College	Li Zhiqiao
253 Understanding about Maladjustment of Freshmen and Coping Strategies	Ban Mengjiao, <i>et al.</i>
254 Relationship between Sports Exercise and the Development of Students' Self-esteem	Zhao Bolin
255 Analysis on Goal Characteristic of the 17th to 19th Football World Cup	Cui Bo
256 Human Resources Management and Incentive Mechanism of College Gym Teacher	Quan Zuxin
258 Exploration on Subculture of Collegers	Sun Xin
260 College Student Apartments Socialization Mode, Problems and Countermeasures	Wang Xingbo, <i>et al.</i>
262 Practice and Consideration about College Journal-running with Characteristics	Liu Junli, <i>et al.</i>
263 Study on Teaching of Basic Concept of Middle School Math	Ban Huaqiang
265 The Method and Media in the Course of "Engineering Contract Management"	Ren Jie, <i>et al.</i>
266 Analysis and Countermeasures of Status of Volleyball General Course in Xi'an Physical Education University	Sun Mei
268 Discussion on Situation of Ideological and Moral Accomplishment and Law Consciousness for Current Academician and Corresponding Measures	Yao Zhenchao
269 Analysis of the Advantages and Disadvantages of Multimedia Teaching and Countermeasures	Liu Qiaoping, <i>et al.</i>
271 Exploration on Teaching Method of "Limits and Fits and Basic Technical Measures" in Secondary Vocational School	Tian Zexing
272 Practical Training Teaching of Higher Vocational Electric Mounting Technology in Building	Liang Chen, <i>et al.</i>
273 Study on Characteristics of English Thesis Title of International Famous Management	Xie Shaoliang
275 Causes and Countermeasures about Middle School Students' Weariness of Physical Education	Xiao Hongxiang, <i>et al.</i>
276 Investigation on Work Pressure of Young Sports Teacher	Cui Ligen
277 Teaching of "Single-chip Microcomputer Principle and Interface Technology"	Ren Shifu
278 Application of Scene Teaching Method in Teaching Oral Medicine	Chen Huangqin, <i>et al.</i>
279 Review on University Teachers' Psychological Health Problems	Hui Jin, <i>et al.</i>
280 Cultivating Specialized and Versatile Talents to Meet the Requirement of Post	Sun Huifen
281 How to Use PowerPoint to Develop Courseware	Li Xiaoyan
283 Analysis of Development of Sunshine Sports in Middle School of Yan'an	Lu Zhongjin, <i>et al.</i>
284 The Study of Overall Quality Coordination Mechanism with Private Hospital Medical Virtual Team	Xie Yixue, <i>et al.</i>
286 Discussion on Construction of Foreign Language Materials Room in a Minority School and Characteristic	Shao Jianbin
287 Consideration about Cultivation of Talents of Higher Vocational Urban Rail Communications Operation Management	Xu Hu
288 Practice Teaching of Vocational Logistics Management Profession	Cui Yaqiong
289 How Vocational Institutes Develop Serialization Education for Students of Different Grades	Song Guangxia, <i>et al.</i>
291 Marketing Teaching Reform in Higher Vocational Colleges	Xiao Jiangan
292 BP Algorithm Based Integrated Evaluation Method for University Leader's Ethical Capability	Chen Xiaojuan
294 Analysis of Systems Theory of Moral Convergence of Graduates and Undergraduates	Wang Yongbo, <i>et al.</i>
296 Strengthen the Construction of Counselor Team and Improve the Level of Talent Training	Chen Lu
297 Analysis of the Role of Nonverbal Instruction in PE Teaching	Zuo Haiyan
298 Opportunity Cost of Graduates Who Take Part in the Entrance Exams for Postgraduate Schools	Du Jing
299 On the Implementation of Debate in the English Class	Li Sheng'en
301 Study on Management of Teaching Files in Colleges	Zhang Xiaoling
302 Innovation of Teaching Model of "Power Electronic Conversion Technology" Course	Xing Lei
303 Read-majoried Teaching Method in Chinese Teaching	Ma Yuhua
304 The "Instrument Manufacturing Technology" Course Construction and Practice Based on Scaffolding Instruction	Guo Rong, <i>et al.</i>
305 Learn the Essence of Enterprise Culture to Enrich School Culture	Duo Danhua
307 Discussion on Module Teaching of Fitter	Song Quansheng
308 The Application of PBL Teaching Method on the Course of Single-Chip Microcomputer Principle and Usage	Yang Yuxiang, <i>et al.</i>
309 Discussion on Humanistic Management in Schoolmaster's Leadership	Huang Ruolin
311 Vocational Education Idea with Characteristics and Quality-oriented Education Methods Which is Worth to Use for Reference	Lin Feng
313 To Promote the Development of Education with the Concept of Inclusiveness	Pang Hui
314 Study of Video Feedback Approach in Track and Field Course	Hu Wei, <i>et al.</i>

LEGAL CORNER

315 Reflection on Construction of Legal Systems of Physical Culture and Sports in the New Era	Ren Gang
317 Strengthening Construction of Atmospheric Environmental Protection Law	Liu Shipeng, <i>et al.</i>
318 Protection of Civil Rights and Interests is the Cornerstone of Building a Harmonious Society	Wu Fashui

SOCIAL SCIENCES FORUM

320 "Ellipsis / Substitution" in English V.S. "Repetition/Ellipsis" in Chinese	Zhang Weihua
322 Lyrics Intoned Yuan Xiao Festival of Song Dynasty Reflects Folk Culture	Zhang Zhihui
323 Design Philosophy of Minimalism of Western Landscape	Zhan Zhenqiang
324 Causes of Lack of Honesty in China's Folk Charity Organization	Li Xin, <i>et al.</i>
325 Consideration about Further Doing Well the Activity of "Taking Care of Peasants and Donating Books with Love"	Li Min, <i>et al.</i>
326 Role Definition of County Public Library in the Construction of Socialistic New Countryside in Mountain Area	Wang Yongli
327 Kinematical Research on the Whole Pace and the Features of the Kip and Knee of the Throwing Technique of Chinese Elite Female Hammer Throwers	Zhang Jinyi